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1. Kivitunturin luontopolun pitkoksissa  ja portaiden kaiteiden kunnossa 
on puutteita. Metsähallitusta, joka huoltaa reittiä, tiedotetaan 
havaituista puutteista, ensi viikolla yhteistyöpalaverissa, teknisen 
johtajan toimesta.  

2. Jenna Parkkima totesi seuraavat asiat 
- Päiväkodin ja Tossavaisen kiinteistön risteyksen huono näkyvyys. 
Tekninen johtaja ottaa kiinteistön omistajaan yhteyttä ja sopii 
koivujen raivaamisesta näkyvyyden parantamiseksi.  
- Saarinieminen levähdysasluueen wc:den kunto, ELY:yn on otetttu 
asiasta yhteyttä ja pyydetty siistimään wc:t.  
- Salpalinjan tilanne; alueen suunnittelu on loppusuoralla, 
reittikäyttötoimitukset ja metsän raivaus alkaa vielä tänä syksynä.  
- Liukumäki, kiinteistönhoitajan tekevät sen traktorityönä.  

 3.   Antti Mulari kantoi huolta, hiihtolatujen kunnon varmistamisesta      
            tulevana talvena. Mukkavaaran latu ei ole ensi vuonna käytössä, 
       metsähakkuiden vuoksi. Kirkonkylän ladun hoidosta vastaa         
            sivistystoimi ja urkakoitsija.                                        

4 Jouko Savukoski tiedustelin matonpesupaikan valmistumisesta; 
suunnittelutyöt ovat aloitettu ja toteutus on ensi kesän aikan.  

5 Jan Hietanen toi esille liikenteen nopeuden koulun kohdalla.     
Toivotaan, että ELY rakentaisi liikenteen jakajia Sauherran tielle 
taajaman kohtaan. 

6. Jouko Savukoski kysyi asvaltoinnista; tekninen johtaja kertoi sen 
olevan ajankohtaista ensi kesänä, kun päiväkodin pihatyöt saadaan 
loppuun. 

7. Traficom on määrännyt, että sähköautoille pitää olla latauspiste, 
mikäli paikoitukseen tarkoitettuja ruutuja on 20 kappalta. Koululle 
pitää rakentaan sähköautojenlatauspiste.  

8. Jouko Savukoski tiedusteli Soklintie 1, kaukolämpöjohdon 
muuttamisesta. Työ ei ole edennyt rakennuksen omistajan taholta. 


